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Datum 

 

13 september 2017 

Steller vragen 

 

Aisia Okma 

Over agendapunt 

 

cie M&S 14 september 2017 agendapunt 4 - Beleidsplan Sociaal Domein 

Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen* schriftelijk/mondeling te 

beantwoorden nav het beleidsplan sociaal domein 

 

Pag 11 punt 4 Duurzaam systeem voor zorg en ondersteuning 
Graag een toelichting op alle voorzieningen die de gemeente in de vorm van een collectieve 
ondersteuning wil gaan bieden, en welk maatwerk hiermee afgeschaft wordt/voor welk 
maatwerktraject de toegang zo meer op afstand komt.  
Blijft maw een maatwerkoplossing wel mogelijk? 
 
Antwoord: 
Het doel is niet om maatwerkvoorzieningen meer op afstand  te plaatsen, maar het aanbod 
van algemene & collectieve voorzieningen te verstevigen. Hierdoor ontstaat een fundament 
op basis waarvan daadwerkelijk de ‘beweging naar voren’, zoals die met de transformatie 
beoogd wordt, kan worden gemaakt.  
In de Wmo, de Jeugdwet & de Participatiewet staat waar de gemeente inwoners bij moet 
ondersteunen. Dit wordt gedaan. Een deel van de ondersteuning wordt collectief 
aangeboden, een deel is zonder beschikking toegankelijk en voor een deel van het aanbod is 
een beschikking nodig. Er wordt bijvoorbeeld gekeken of het mogelijk is om een 
laagdrempelige inloop op te zetten voor mensen met geheugenproblemen. Het doel van de 
beweging is om mensen eerder in beeld te krijgen en om meer mensen te kunnen 
ondersteunen. Door meer en verschillende vormen van oplossingen aan te bieden (die 
passen bij de behoefte en de vraag), wordt het juist beter mogelijk om maatwerk te leveren. 
 
Onder punt 5 pag 11 gaat het beleidsstuk in op de manier waarop verschillende partijen in 
het netwerk afspraken hebben gemaakt. Graag zou mijn partij een evaluatie van de 
samenwerking tot nu toe zien. Zijn alle afspraken helder genoeg geweest? Zijn alle 
overdrachten vlekkeloos verlopen? En welke verbeteringen zijn er overgenomen in de 
nieuwe convenanten. We horen graag of de wethouder ons een evaluatie kan geven.  
 
Antwoord: 
In hoofdstuk 2 zijn beleidsdoelen omschreven. Het is geen weergave van de huidige situatie. 
Het verzoek voor een evaluatie zal worden meegenomen.    
 
Op pag 12 hoe verklaart de wethouder dat we meer jongeren dan (landelijk) gemiddeld een 
hulpverleningstraject hebben zitten?  
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Wat verklaart dat de prognose is dat we tot 2021 meer jongeren dan gemiddeld in zo’n 
traject zullen hebben? 
 
Antwoord: In Voorschoten wonen, ten opzichte van gemeenten van vergelijkbare grootte, 
meer jongeren tussen de 0 en de 20 jaar. Daarnaast wonen er meer kinderen in 
uitkeringsgezinnen dan in vergelijkbare gemeenten en zijn er in Voorschoten meer 
eenoudergezinnen. Jongeren in de jeugdzorg komen veelal uit eenoudergezinnen. Tot slot 
zijn er in Voorschoten meer Veilig Thuis meldingen en onderzoeken dan het landelijk 
gemiddelde.  
 

Ondanks de ambities is er voor de prognose rekening gehouden met de demografische 
verwachtingen. 
  
Pag 12  paragraaf 2.3 doelen voor lokaal gezondheidsbeleid 
D66 wil graag een toelichting op het vierde punt “Het stabiliseren of terugbrengen van 
gezondheidsverschillen tussen laag- en hoogopgeleiden”  Er zou al veel gebeuren op dit 
terrein, graag een toelichting wat er dan precies gebeurt. 
 
Antwoord: 

- Door extra aandacht middels voorlichting (GGDscholen); m.n. voor het stimuleren van 
sport en bewegen voor inwoners/kinderen met een lage SES / veel risicofactoren op 
uitsluiting. 

- Kinderen (ouders) worden middels buitenschoolse sport activiteiten voorgelicht over 
/verleid tot meer sporten/bewegen en meer betrokken bij de gezonde leefstijl. 
(GGD/scholen.) 

- Inzetten op meer bekendheid van het CJG-loket en Wmo-loket bij ketenpartners. De 
loketten zijn een centraal punt voor alle vragen vanuit eerstelijn, zorgaanbieders, 
inwoners. 

 
De gemeente moet per 1 jan 2018 een aanpak ‘omgaan met verwarde personen’ hebben, 
wanneer krijgen we het uitvoeringsplan te zien?  

 

Antwoord: De termijn waarop de gemeenten een sluitende aanpak moeten hebben is 1 

oktober 2018 (zie pagina 39 in het ontwerpbeleidsplan). De raad wordt hierover 

geïnformeerd.  

 
En hoe zal de gemeente omgaan met het feit dat maatschappelijke opvang en beschermd 
wonen een taak voor Voorschoten wordt en hier mogelijk te weinig budget voor is? 
 

Antwoord: In 5.1.1 (pagina 39) is toegelicht dat zowel de maatschappelijke opvang als 

beschermd wonen  op dit moment al gemeentelijke taken zijn, uitgevoerd door de 

centrumgemeente Leiden. Er worden regionaal afspraken gemaakt om de overgang vorm te 
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geven. Het uitgangspunt hierbij is lokaal wat kan, regionaal wat moet. Over het beschikbare 

budget is op dit moment nog niets bekend, maar dit zal onderdeel uitmaken van de regionale 

afspraken en aanpak. 

 
Wanneer krijgt de raad hier het uitvoeringsplan op te zien? 

Antwoord: de raad wordt in ieder geval geïnformeerd over de sluitende aanpak. Daar waar het 

bevoegdheden van de raad betreft worden besluiten voorgelegd. Een voorbeeld hiervan zijn 

keuzes over financiering.  

 

* Aangeven wat van toepassing is. 

 

Toelichting (indien nodig): 

 

 
 

 


